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שנתיים או  בשנה  תימשך  וכך  עוזה  במלוא  נמשכת  הלחימה  סיבוני:  גבי  פרופ'  במיל'  אל"מ 

שאני הדיבורים  כל  שאפשר.  טוב  הכי  עושה  וצה"ל  וטוב  נכון  בכיוון  הולכים  אנחנו  הקרובות. 

שומע בתקשורת הם חסרי פשר. צפון הרצועה זה שטח לחימה ויישאר כזה הרבה זמן. עד שלא

נטהר את השטח לא יכולה לחזור לשם אוכלוסייה. אלה דיבורים בעלמא. החלוקה לשלבי לחימה

לא קשורה לשום דבר ששייך לקהילה הבין לאומית. בהתחלת הלחימה טוב היה שצה"ל הפריד

בין הזירות והכיל את הצפון, אבל מגיע הרגע שאפשר לזוז קצת צפונה ולטפל באיום הזה. צה"ל

לוודא צריכים  אנחנו  הצפונית.  בגזרה  שקורה  מה  את  מכיל  הוא  עדיין  כי  מדוד  באופן  פועל 

שהתושבים יחזרו לצפון במהרה כשיש להם ביטחון מלא ואין איום של חיזבאללה מדרום לליטני.

לבנון בדרום  להיות  צריך  לא  חיזבאללה  טכנולוגיים.  אמצעים  מיני  ולכל  לגדר  משמעות  אין 

נקודה.

הראיון התקיים בכאן מורשת, 9.1.2024.
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